
 Protokół Nr XVIII/2016 
z obrad XVIII sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 
w dniu 29 kwietnia 2016 r. 

 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 

12:00, następnie przywitała  przybyłych gości, w tym Starostę - p. Grzegorza Napiwodzkiego, Wicestarostę- p. 
Lecha Brzozowskiego, zaproszonych gości, dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, wydziałów 
Starostwa Powiatowego, przedstawicieli partii politycznych, przedstawicieli organizacji pozarządowych, służb 
mundurowych, przedstawicieli lokalnych mediów i wszystkich przybyłych, którzy zaszczycili sesję swą obecnością.  

 
Przewodnicząca Rady oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy                       

12 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Listy obecności radnych i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady p. E. Góralska stwierdziła, że porządek obrad został dostarczony radnym 
wraz z materiałami sesyjnymi w regulaminowym terminie. Następnie spytała, czy są do niego 
uwagi. 

Wicestarosta Lech Brzozowski wnioskował o rozszerzenie porządku obrad w punkcie 8 o podpunkty: 
8) podjęcie uchwały w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Nidzickiego, 
9) podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  w 

Olsztynie skargi Pani Aliny Gulczyńskiej na uchwałę Nr XVII/108/2016 Rady Powiatu 
w Nidzicy z dnia 25 marca 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 
Nidzickiego oraz udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Powiatu w 
Nidzicy przed sądami administracyjnymi.  

p. Elżbieta Góralska zaznaczyła, że skarga była rozpatrywana na posiedzeniach komisji. Przeczytała treść 
projektu uchwały  w sprawie ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego. 

Rada jednogłośnie zdecydowała o wprowadzeniu podpunktu 8) w punkcie 8. Porządku 
obrad sesji. 

p. Elżbieta Góralska przeczytała drugi projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Pani Aliny 
Gulczyńskiej na uchwałę Nr XVII/108/2016 RAdy Powiatu w Nidzicy z dnia 25 marca 2016 r. w 
sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego oraz udzielenia pełnomocnictwa 
do reprezentowania Rady Powiatu w Nidzicy przed sądami administracyjnymi. Dodała, że w 
poprzednim miesiącu była rozpatrywana ta skarga. p. Gulczyńska złożyła skargę, nie wnosząc 
przy tym nowych okoliczności.  

Rada jednogłośnie zdecydowała o wprowadzeniu projektu uchwały do porządku obrad 
sesji w Puncie 8.podpunkcie 9). 

Innych zmian do porządku obrad nie było. 
Cały, rozszerzony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Nidzickim. 
6. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Nidzickim. 
7. Ocena zasobów pomocy społecznej w Powiecie Nidzickim oraz Sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w roku 2015. 

- projekt -  



8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) zmian w budżecie powiatu na rok 2016, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2016-2025, 
3) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Nidzickim na 

lata 2016-2025, 
4) wyrażenia zgody na zbycie składników aktywów trwałych Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Nidzicy, 
5) nadania Statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, 
6) zmiany uchwały Nr XVIII/132/2012 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 27 kwietnia 

2012 r. w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół za 
wybitne osiągnięcia naukowe, sportowe i artystyczne, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Nidzicki, 

7) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie                       
Powiatu Nidzickiego, 

8) ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego, 
9) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Pani 

Aliny Gulczyńskiej na uchwałę Nr XVII/108/2016 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 
25 marca 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego 
oraz udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Powiatu w Nidzicy przed 
sądami administracyjnymi. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
  10. Wolne wnioski. 

Ad. 2. 
Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu Powiatu złożył jego Przewodniczący - 

Grzegorz Napiwodzki. Stanowi ono zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ponadto Starosta przedstawił szereg informacji: 
1) X Wystawę Hodowlanych Koni Zimnokrwistych objął patronatem Marszałek 

Województwa. Dofinansuje też wystawę kwotą 7 000 zł; 
2) ogłoszono przetarg na opracowanie projektu budowlanego na przebudowę drogi 

wojewódzkiej 604 Robaczewo - Wielbark. 6 czerwca będzie otwarcie ofert. Podkreślił, że zabiegi 
powiatu i gmin Nidzica i Janowo doprowadziły do tego, że inwestycja wejdzie do realizacji. 
Wartość szacunkowa opracowania dokumentacji to 1,5 mln zł. Stwierdził, że skoro wydaje się tak 
duże pieniądze na opracowanie dokumentacji, to realizacja również nastąpi; 

3) Powiat Nidzicki znalazł się na liście zadań objętych dofinansowaniem w ramach narodowego programu 
przebudowy dróg lokalnych. Dofinansowanie wyniesie 1.680.000 zł; 

4) wczoraj uczestniczył Starosta w spotkaniu z Kuratorem Oświaty. Mimo, że forma spotkania była 
typowo wykładowa, to udało mu się zamienić z Kuratorem kilka zdań i sprawia on wrażenie ciepłej, otwartej 
osoby. Deklarował swoją pomoc; 

5) w sobotę odbył się XXXII Festiwal Poezji, Prozy i Piosenki Francuskiej. Złożył na ręce dyrektora ZSO 
w Nidzicy podziękowania wszystkim osobom zaangażowanym w jego organizację. Zaznaczył, że dowiedzieliśmy 
się, że będziemy również organizatorami ogólnopolskiego Konkursu Prozy i Poezji Francuskiej, co świadczy o 
docenieniu dotychczasowych starań osób zaangażowanych w organizację konkursu. To duże wyróżnienie dla 
szkoły; 

6) odbył się II Turniej Piłki Nożnej o Puchar Starosty Nidzickiego. Starosta również złożył podziękowania 
na ręce dyrektora ZSZiO w Nidzicy, za przygotowanie turnieju; 



7) 4 maja br. odbędzie się spotkanie z Burmistrzem Nidzicy i p. Jackiem Gnidzińskim w sprawie organizacji  
Turnieju Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym. Mamy szansę organizować Ogólnopolski Turniej. Byłaby to 
znakomita reklama naszego powiatu; 

8) przedstawił sukcesy uczniów ZSZiO oraz ZSO w Nidzicy. Informacje te stanowią zał. nr 4 do 
niniejszego protokołu. 

 
p. Andrzej Bróździński zaznaczył, że nie znalazł informacji dotyczącej spotkania Pana Starosty z 

Wiceburmistrzem Nidzicy.  Zapytał, czy rzeczywiście się takie odbyło i czy p. Śpiewak mówił o utracie zaufania do 
Pana Starosty. Czy nie mówił o odwołaniu p. Starosty? 

Starosta Grzegorz Napiwodzki odparł, że jest zaskoczony taką informacją. Nie może tej informacji 
potwierdzić. Do Starosty p. Śpiewak nie kierował takich wypowiedzi. 

p. Andrzej Bróździński zapytał, kiedy się spotkanie odbyło. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że odbywają się różne spotkania w różnych sprawach. W takiej 

formie spotkanie nie miało miejsca.  
p. Ryszard Kumelski zaznaczył, że uczestniczył w uroczystościach w Jabłonce. Przyznał, że to X-lecie było 

znakomicie przygotowane, wiele ludzie robią dobrego i potrafią w swoich środowiskach działać. Skierował duże 
podziękowania dla organizatorów. 

p. Joanna Szczepkowska zaznaczyła, że miała przyjemność uczestniczyć w kontroli w Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej. Faktycznie kontrola przebiegła prawidłowo. Przedstawiła jednak swoją prywatną 
refleksję dotyczącą zatrudnienia w jednostce. Stwierdziła, że za mało jest psychologów względem pedagogów. 
Zapytała, czy można rozważyć jeden etat dla psychologa. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że temat ten pojawił się pół roku temu. Materiał Komisji 
Rewizyjnej jest analizowany. Wykonamy szczegółową analizę. Nie miał wiedzy, ile porad się w Poradni wykonuje. 
Trzeba sobie zadać pytanie, czy zatrudniać specjalistów, czy zlecać badanie innej placówce. Dyrektor placówki też 
ma plany na przyszłość. Temat jest otwarty. Musimy posiąść odpowiednią wiedzę i Zarząd będzie nad tą kwestią 
pracował. 

p. Waldemar Słupski wyraził podziękowania za objęcie przez powiat Patronatu nad Mistrzostwami Polski 
w Podnoszeniu Ciężarów Juniorów. Podziękował także  za profesjonalne przygotowanie zawodów. Podkreślił 
sukcesy, jakie odnoszą w nim Nidziczanie w rwaniu i podrzucie.  

 
Ad. 4. 
Pytań i interpelacji radnych nie było. 
 
Ad. 5. 
Komendant Powiatowy PSP w Nidzicy – p. Mariusz Wilamowski przedstawił ocenę bezpieczeństwa 

w zakresie ochrony przeciwpożarowej w zakresie realizacji zadań w 2015 r. Stanowi ona zał. nr 5 
do niniejszego protokołu. 

p. Ryszard Kumelski zaznaczył, że uczestniczył kiedyś w OSP. Stwierdził, że stara gwardia 
się wykruszyła. Młodzi musieli wyjechać, pracują w pewnej odległości od miejsca zamieszkania. 
Trudno było zebrać drużynę. Pomimo najszczerszych chęci nie udało się tego problemu 
rozwiązać, a współpraca PZP z OSP jest bardzo istotna.  

Komendant PSP odpowiedział, że niestety ten problem wciąż występuje. Osoby 
zaangażowane w OSP nie zawsze są dyspozycyjne. Czynniki są różne. Potrzebne są rozwiązania 
systemowe, których do dnia dzisiejszego nie ma. To problem ogólnopolski. Na terenie powiatu 
jest 15 jednostek , 5 – w Krajowym Systemie Ratowniczym (dyspozycyjnych).  

Więcej pytań i uwag do Komendanta PSP  w Nidzicy nie było. 

Przewodnicząca Rady oddała głos Komendantowi Powiatowemu Policji w Nidzicy –               

p. Witoldowi Barcikowskiemu.  

p. W. Barcikowski stwierdził, że ocena bezpieczeństwa należy do społeczności.  
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Przedstawił efektywność pracy Policji w roku 2015 i w I kwartale 2016 roku (informacja 
stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu). 

p. Joanna Szczepkowska stwierdziła, że patrząc na statystyki dotyczące przestępczości 
narkotykowej i przemocy, w najwyższym procencie występują w Gminie Kozłowo. Zapytała, czy 
policja kieruje w ten rejon dodatkowe działania, czy zwiększa patrole, żeby z tym problemem 
skutecznie walczyć. 

Komendant odparł, że na terenie Kozłowa policja trafiła na osoby, które przekazywały 
sobie narkotyki, dlatego wskaźnik w tej gminie jest wysoki. Narkotyków nikt  policji nie zgłosi. 
To, że ujawniono je na terenie gm. Kozłowo, to czysty przypadek. Trzeba zakładać, że takie 
zagrożenie jest wszędzie. Natomiast, jak zapobiegać przemocy, to trudne pytanie. Jej przyczyny są 
różne: patologia, alkoholizm, bezrobocie, bieda, dysfunkcja rodziny, dysfunkcja społeczna. 
Działania podejmują we współpracy z pomocą społeczną. Próbują uzdrowić relacje, bo od tego 
są. Podkreślił, że każdy teren, gmina ma swoją specyfikę. Inaczej funkcjonuje się na terenie, gdzie 
siedliska są oddalone od siebie, a inaczej, gdy mamy do czynienia  blokami, jak w gm. Kozłowo. 
Nie wyciągałby z tych danych pochopnych wniosków. 

p. Waldemar Słupski przywołał temat przewróconego w ubiegłym roku ciągnika na ul. 
Sprzymierzonych w Nidzicy. Zaznaczył, że podobne zdarzenie w bieżącym roku obsługiwała 
Policja. Był mile zaskoczony bardzo miłą i życzliwą obsługą objazdów. Innym razem samochód 
ciężarowy wymieniał koło obok Konsumu. Też kierowano miło ruchem. Radny W. Słupski 
życzył policjantom wiele takich postaw na służbie. Pochwalił takie zachowania. 

p. Paweł Bukowski podziękował komendantom straży i policji za działania edukacyjne. 
Zaznaczył, że często korzysta też z pomocy służb przy okazji imprez. Podziwia tych ludzi za 
profesjonalne podejście do dzieci i dziękuje za współpracę przy imprezach masowych.  

p. Ryszard Kumelski stwierdził, że statystyki nie odbiegają bardzo od poprzedniego roku. 
Nie ma się czego wstydzić w skali województwa. Zapytał, czy dalej jesteśmy w czołówce 
województwa? 

p. W. Barcikowski odparł, że zdarzają się momenty, gdy zmienia się skala oceny. 2015 rok 
był słabszy, niż 2014. Aktywność nasza trochę spadła. Skuteczność procentowa ponad 70%. Na 
tle województwa nie mamy się czego wstydzić. Na dzisiaj, względem wyzwań, cyfry mają się 
przełożyć na pozytywną ocenę mieszkańców. Celem działalności policji jest zapewnienie 
bezpieczeństwa mieszkańcom powiatu. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że w środę obradowała Komisja 
Bezpieczeństwa. Wyrażono na nim opinię o dobrej współpracy między jednostkami i służbami. 
Jest na takim poziomie, że satysfakcjonuje wszystkie strony. Zaznaczył, że tylko wspólnie można 
więcej osiągnąć. Podziękował służbom za tę współpracę i prosił o jej kontynuowanie. Takie 
działanie służy mieszkańcom powiatu. 

p. Elżbieta Góralska również przyłączyła się do podziękowań, a następnie przekazała głos 
Prokuratorowi Rejonowemu – p. Arkadiuszowi Szulc. 

p. A. Szulc poinformował, że Powiat Nidzicki i jednostka Prokuratury nie są mu obce, 
ponieważ w części wychował się w tym powiecie. Uważa, że skuteczność tutejszych służb jest 
duża, ponieważ w ubiegłym roku na 310 osób oskarżonych tylko 2 zostały uniewinnione. Myśli, 
że wskaźniki nie ulegną pogorszeniu. Nacisk będzie kładł na ścisłą współpracę z Policją. Opinie 
Wydziału Rodzinnego i Karnego Sądu są pod wrażeniem działania tutejszej Policji. Robi wrażenie 
rzetelne wykonywania czynności. Ponieważ prokurator niedawno objął stanowisko, przeprosił, że 
nie zdążył przygotować szczegółowych danych i podziękował za uwagę. 

 
Starosta Grzegorz Napiwodzki i radny Janusz Kwiatek zwolnili się z dalszej części obrad i opuścili salę. 

Odtąd w sesji uczestniczyło 10 radnych. 
 
Ad. 6. 
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p. Elżbieta Góralska zaznaczyła, że raport o stanie sanitarnym powiatu nidzickiego za rok 
2015 został przesłany wszystkim radnym i myśli, że się z nim zapoznano. Raport stanowi zał. nr 
7 do niniejszego protokołu. Prosiła o zadawanie pytań odnośnie jego treści. 

p. Waldemar Słupski odniósł się do awarii ujęcia wody na ul. Wyborskiej. Zaznaczył, że 
woda ze skażonego ujęcia trafia do stawów, a skoro jest zanieczyszczona to stwarza zagrożenie 
dla środowiska. 

p. B. Wróblewska-Więcek odpowiedziała, że woda dla inspekcji sanitarnej jest bardzo 
ważna. Nadzoruje wodę do picia. To, co się dzieje w tamtym miejscu, to sprawa ochrony 
środowiska. Do końca miesiąca wodociągi mają obowiązek sporządzenia prawidłowej 
deszczowni. Jest obieg zamknięty, woda wsiąka, dostaje się do rzek, jeziora. Ten składnik w 
wodzie już jest. Na dzień dzisiejszy nie ma norm na to. W rybach, które spożywamy powinno być 
zero, ale badań pod tym względem nie było. 

Zagwarantowała, że woda w sieci wodociągowej jest badana, a wyniki są dobre. Ujęcie z ul. 
Wyborskiej jest całkowicie wyłączone. Korzystamy z ujęcia na ul. Kolejowej. Woda z ul. 
Wyborskiej musi być wylewana, bo inaczej dojdzie do skażenia pod całą Nidzicą. Podkreśliła, że 
na terenie powiatu nie mieliśmy żadnego kąpieliska. To duże obciążenie dla gmin, więc nie 
zgłaszają. Miejsca do kąpieli są 4 wyposażone w postoje dla samochodów, toalety, kosze na 
śmieci: Wyknie, Jabłonce, Szkotowie, Kownatkach. Ich stan jest niezły. Woda we jeziorach jest 
dobra.  

p. Elżbieta Góralska zapytała, co z jeziorem w Zawadach. Czy nadaje się do kąpieli. 
p. B. Wróblewska-Więcek odparła, że nie jest ono zgłaszane do Sanepidu. Nadzór jednak 

stacja prowadzi. Tu też jest dobra woda. 
 
Ad. 7. 
Głos oddano Kierownik Annie Kalinowskiej, która przedstawiła w skrócie sprawozdanie z 

działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy w roku 2015 wraz z oceną 
zasobów pomocy społecznej w Powiecie Nidzickim. Dokumenty te stanowią zał. nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

p. Waldemar Słupski zapytał, jaki jest koszt utrzymania dziecka w rodzinie zastępczej 
p. Anna Kalinowska odparła, że dla osoby spokrewnionej to 660 zł, jeśli dziecko posiada orzeczenie o 

niepełnosprawności, to dodatkowo 200 zł, natomiast koszt utrzymania w rodzinnym domu dziecka wynosi ok. 
2000 zł, w tym: 1000 zł na dziecko, 200 zł (jeśli jest orzeczenie o niepełnosprawności), wynagrodzenie za pracę, 
wynagrodzenie osoby do pomocy, koszty utrzymania domu. 

p. Waldemar Słupski zapytał o koszty pobytu w placówkach 
p. Anna Kalinowska odpowiedziała, że są one różne, ponieważ wlicza się w to koszt utrzymania, ale 

średnio wychodzi ok. 2000 zł. Podkreśliła, że najdrożej wychodzi w domu dziecka. Dla przykładu podała 
stawki  w placówkach z różnych miejscowości na terenie województwa : 2715,70 zł, 2121 zł, 2959 zł, 2534 zł, 
4700 zł, 4500 zł. 

p. Waldemar Słupski wobec powyższego stwierdził, że trzeba robić wszystko, żeby powstawały rodziny 
zastępcze. 

 
Ad. 8. 1) 
p. Renata Mróz omówiła w skrócie projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2016.  
Pytań i uwag nie było. 
Rada w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/109/2016 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2016, która stanowi załącznik, do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad. 8. 2) 
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http://www.powiatnidzicki.pl/images/dopobrania/prezentacje/XVIII_sesja/raport_stan_sanitarny_powiatu_2015.pdf


p. Renata Mróz omówiła w skrócie projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2016-2025. 

Pytań i uwag nie było. 
Rada w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/110/2016 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2016-
2025, która stanowi załącznik, do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 3) 
p. Anna Kalinowska zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Nidzickim na lata 2016-2025 
omawiany był na posiedzeniach komisji. Dokument ten konieczny jest do pozyskiwania środków 
zewnętrznych, również żeby wiedzieć, jak ukierunkować działania pomocy społecznej. 

p. Waldemar Słupski uważa, że żadna strategia nie zastąpi ludzi i ich mentalności. Przykre 
jest, że mogą być piękne ustawy, a ludzie nie chcą się zmienić. Był propagowany dostęp do 
jednostek, jest zrobione w wszystko zgodnie z przepisami, a osoby niepełnosprawne nadal mają 
trudności. Podziękował, że Urząd Miejski zrobił piękny podjazd do budynku, żeby mieszkańcy 
mieli do Ratusza dostęp. Stwierdził, że dziwne są rządy w Polsce, ludzie górują ponad prawem, 
ponad dobrem człowieka. Ma tu na myśli instytucję Inspektora Ochrony Zabytków, czy Ochrony 
Przyrody. Bariery stwarzają tam ludzie, pokazują, że mają władzę. Zaznaczył, że mamy 
opracowaną strategię, ale nie ma żadnej szkoły dostępnej dla osób niepełnosprawnych. W 
Nidzicy jedynie ZS Nr 2. Dostępu do Starostwa do dzisiaj  nie ma. Uważa, że to wstyd.  

p. Elżbieta Góralska przywitała przybyłego na sesję Burmistrza Nidzicy, a następnie 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i Pytań nie było. 
Rada w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/111/2016 w 

sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 
Nidzickim na lata 2016-2025, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 4) 
p. Anna Osłowska zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie składników aktywów trwałych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy omawiany 
był na posiedzeniach komisji. Prosiła o podjęcie uchwały. 

Uwag pytań nie było. 
Rada w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/112/2016 w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie składników aktywów trwałych Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Nidzicy, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 5) 
p. Anna Osłowska zaznaczyła, że kolejny projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania 

Statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Nidzicy również omawiany był na posiedzeniach 
komisji i jeśli nie ma uwag, to prosi o jego przegłosowanie. 

Uwag pytań nie było. 
Rada w obecności 10 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XVIII/113/2016 w 

sprawie nadania Statutu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, która stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 6) 
p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały Nr XVIII/132/2012 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 27 kwietnia 2012 r. w sprawie 
regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół za wybitne osiągnięcia naukowe, 
sportowe i artystyczne, dla których organem prowadzącym jest Powiat Nidzicki omawiany był na  



posiedzeniach komisji stałych. 25 kwietnia na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska radni zaproponowali wprowadzenie 
poprawek polegających na tym, że laureaci konkursów i olimpiad na szczeblu międzynarodowym 
i krajowym  nie muszą uzyskiwać średniej ocen i oceny ze sprawowania, wymaganych w 
pozostałych przypadkach.  26 kwietnia natomiast Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 
Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie zaakceptowała poprawki wniesione przez 
poprzednią komisję oraz wniosła poprawkę, że laureaci olimpiad i konkursów na szczeblach 
międzynarodowym i krajowym za zajęcie I, II i III miejsca nie podlegaj punktacji.  

Wobec powyższego w regulaminie z 2012 r. należy wprowadzić dodatkowe zmiany: 
1. § 3 otrzymuje brzmienie: 

„§ 3. O stypendium naukowe mogą się ubiegać uczniowie, którzy: 
1) otrzymali co najmniej bardzo dobrą ocenę ze sprawowania oraz średnią ocen nie niższą, niż 

wymagana do otrzymania świadectwa z wyróżnieniem, 
2) są laureatami (miejsce pierwsze, drugie i trzecie) konkursów i olimpiad na szczeblu 

międzynarodowym i krajowym bez spełniania wymogów punktu 1, 
3) są finalistami konkursów i olimpiad na szczeblu międzynarodowym oraz spełniają wymogi 

punktu 1, 
4) są finalistami konkursów i olimpiad na szczeblu krajowym oraz spełniają wymogi punktu 1, 
5) są laureatami i finalistami konkursów i olimpiad na szczeblu wojewódzkim oraz spełniają 

wymogi punktu 1, 
6) są laureatami i finalistami konkursów i olimpiad na szczeblu regionalnym oraz spełniają 

wymogi punktu 1.”. 
2. W § 3 dodaje się punkt 3 w brzmieniu: 

„3. Kryteriów określonych w załączniku Nr 3 do regulaminu nie stosuje się do uczniów, o 
których mowa w § 3 pkt. 2.”. 

3. W załączniku Nr 3 do regulaminu KARTA PUNKTACYJNA UBIEGAJĄCEGO SIĘ O 
STYPENDIUM ZA WYBITNE OSIĄGNIĘCIA W DZIEDZINIE NAUKI, SZTUKI LUB 
SPORTU pkt. 1  otrzymuje brzmienie: „1. Laureaci i finaliści olimpiad i konkursów 

Lp. Osiągnięcia ucznia Liczba punktów 

1.  Finaliści konkursów i olimpiad międzynarodowych 50 

2. Finaliści konkursów przedmiotowych na szczeblu krajowym 30 

3. Laureaci i finaliści konkursów przedmiotowych na szczeblu wojewódzkim 20 

4. Laureaci i finaliści konkursów przedmiotowych na szczeblu regionalnym 10 

”. 
p. Jolanta Tymińska poprosiła Radę o przegłosowanie powyższych poprawek. 
 
p. Ryszard Kumelski zapytał, czy uwzględniona będzie zmiana dotycząca średniej, po 

radzie klasyfikacyjnej. 
p. Jolanta Tymińska odparła, że przedstawiała poprawki komisji. Natomiast ten punkt, o 

który zapytał radny nie podlegał zmianie na żadnej komisji. Obie komisje były za tą zmianą, więc 
o niej nie wspomniała. 

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania przedstawionych poprawek Komisji: 

1. § 3 otrzymuje brzmienie: 
„§ 3. O stypendium naukowe mogą się ubiegać uczniowie, którzy: 

1) otrzymali co najmniej bardzo dobrą ocenę ze sprawowania oraz średnią ocen nie niższą, niż 
wymagana do otrzymania świadectwa z wyróżnieniem, 

2) są laureatami (miejsce pierwsze, drugie i trzecie) konkursów i olimpiad na szczeblu 
międzynarodowym i krajowym bez spełniania wymogów punktu 1, 

3) są finalistami konkursów i olimpiad na szczeblu międzynarodowym oraz spełniają wymogi 
punktu 1, 



4) są finalistami konkursów i olimpiad na szczeblu krajowym oraz spełniają wymogi punktu 1, 
5) są laureatami i finalistami konkursów i olimpiad na szczeblu wojewódzkim oraz spełniają 

wymogi punktu 1, 
6) są laureatami i finalistami konkursów i olimpiad na szczeblu regionalnym oraz spełniają 

wymogi punktu 1.”. 
Poprawkę tę Rada przyjęła jednogłośnie.  

2. W § 3 dodaje się punkt 3 w brzmieniu: 
„3. Kryteriów określonych w załączniku Nr 3 do regulaminu nie stosuje się do uczniów, o 
których mowa w § 3 pkt. 2.”. 

Poprawkę tę Rada przyjęła jednogłośnie.  
3. W załączniku Nr 3 do regulaminu KARTA PUNKTACYJNA UBIEGAJĄCEGO SIĘ O 
STYPENDIUM ZA WYBITNE OSIĄGNIĘCIA W DZIEDZINIE NAUKI, SZTUKI LUB 
SPORTU pkt. 1  otrzymuje brzmienie: „1. Laureaci i finaliści olimpiad i konkursów 

Lp. Osiągnięcia ucznia Liczba 
punktów 

1.  Finaliści konkursów i olimpiad międzynarodowych 50 

2. Finaliści konkursów przedmiotowych na szczeblu krajowym 30 

3. Laureaci i finaliści konkursów przedmiotowych na szczeblu wojewódzkim 20 

4. Laureaci i finaliści konkursów przedmiotowych na szczeblu regionalnym 10 

”. 
Poprawkę tę Rada przyjęła jednogłośnie.  
Następnie przegłosowany został cały projekt uchwały wraz z poprawkami. 
Rada w obecności 10 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/114/2016 w 

sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/132/2012 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 27 kwietnia 
2012 r. w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów dla uczniów szkół za wybitne 
osiągnięcia naukowe, sportowe i artystyczne, dla których organem prowadzącym jest 
Powiat Nidzicki, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 7) 
p. Elżbieta Góralska zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nidzickiego dyskutowany był 
na posiedzeniach komisji. Zapytała, czy są do niego jakieś uwagi. 

Uwag i pytań nie było. 
Rada w obecności 10 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/115/2016 w 

sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Nidzickiego, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 8) 
p. Elżbieta Góralska zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie dotyczy 

ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego. Skarg rozpatrywana była na 
posiedzeniach komisji. Przypomniała, że na początku sesji przedstawiała treść uchwały oraz 
podkreślała, że w sprawie skargi nie wniesiono nowych okoliczności. Projekt uchwały rozstrzyga 
o bezzasadności skargi. 

Uwag i pytań nie było. 
Rada w obecności 10 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/116/2016 w 

sprawie ponownego rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 9) 



p. Elżbieta Góralska zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Pani Aliny Gulczyńskiej na uchwałę 
Nr XVII/108/2016 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 25 marca 2016 r. w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Starosty Nidzickiego oraz udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 
Rady Powiatu w Nidzicy przed sądami administracyjnymi również omówiła na początku sesji. 
Zapytała, czy są odnośnie projektu uwagi. 

Uwag i pytań nie było. 
Rada w obecności 10 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVIII/117/2016 w 

sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie skargi Pani 
Aliny Gulczyńskiej na uchwałę Nr XVII/108/2016 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 25 
marca 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego oraz 
udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Powiatu w Nidzicy przed sądami 
administracyjnymi, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9. 
Zapytań i interpelacji radnych nie było, więc punkt ten stał się bezprzedmiotowy. 
 
Ad. 10. 
p. Andrzej Bróździński zgłosił wniosek o przeprowadzenie kontroli w Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Nidzicy w związku z łamaniem kodeksu prawa pracy. Przeczytał wniosek, który 
na piśmie złożył na ręce Przewodniczącej Rady Powiatu.  

p. Elżbieta Góralska i Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek poinformowały, że jak co roku 
organizowany jest Powiatowy Dzień Samorządowca. W tym roku odbędzie się 10 czerwca. 
Przedstawiły radnym informacje na ten temat. Szczegółowe informacje przekazane będą radnym 
w późniejszym terminie. 

p. Waldemar Słupski poinformował, że przy pomocy Starostwa i Kier. PCPR będzie chciał 
zorganizować konferencję na temat działań podejmowanych w Nidzicy na rzecz osób 
niepełnosprawnych. A dzieje się wiele, jest mnóstwo osób w to zaangażowanych. Pochwalił za 
podjazdy Burmistrza Nidzicy, Szkołę Nr 2 w Nidzicy i podziękował dyr. ZOZ za wybudowanie 
windy w Przychodni. 

Wicestarosta Lech Brzozowski zapewnił p. Waldemara Słupskiego, że mocno rozważane są 
rozwiązania w Starostwie, żeby poprawić dostępność urzędu dla osób niepełnosprawnych.  

Więcej wolnych wniosków nie było. 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca Elżbieta Góralska o godz. 14:58 zamknęła 

XVIII sesję Rady Powiatu w Nidzicy. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
 


